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Vážení občané, 

mé dny byly sečteny 😊 Musím to odlehčit úsměvem, protože by pak bylo mé rozloučení moc 

vážné a to nechci. Volbami do zastupitelstva obce, které se nyní konaly a ve kterých jsem již 

nekandidovala, jsem ukončila svůj mandát ve funkci starostky. Mandát jsem se vztyčenou 

hlavou a pýchou „opatrovala“ dlouhých dvacet let. Se vší úctou, vážností, pokorou k Vám 

všem, kteří jste mi pětkrát po sobě ve volbách projevili důvěru a kdy mě zastupitelstvo zvolilo 

starostkou obce. To, co jsem vždycky prožívala při čekání na výsledky voleb, bylo 

nepopsatelné. Každý jejich výsledek byl pro mě očekáváním velkého vysvědčení, troufnu 

si říct, že většího, než bylo ve škole. Nesmírně jsem si vážila Vašeho ocenění, kdy jsem 

opakovaně od Vás dostala nejvyšší počet volebních hlasů. Ta euforie, kterou jsem prožívala, 

se dá jen těžce popsat. Byly to pocity radosti, mého osobního úspěchu, optimismu, který mě 

pak nabíjel pokračovat v započaté práci a pracovat pro Vás, pro naši obec. Neopomenu ani 

své kritiky a ty, kteří si přáli, aby obec vedl někdo jiný. Tak to holt na politickém pódiu chodí. 

Jak jednou napsal náš občan – politikům se netleská, politici se kontrolují. Pevně věřím, že 

kontrolou, která byla vždy všem přístupná, jsem prošla bez ztráty pověstné kytičky, přestože 

prostě není člověk ten, který by se zavděčil lidem všem. Ze svého pohledu hodnotím práci 

ve funkci starostky jako velmi náročnou, především z hlediska psychických a duševních 

pochodů. A věřte, že jich bylo 😊 Snad jsem se s nimi popasovala obstojně a nezůstane mi na 

duši šrám. Myšlen šrám v podobě probdělých nocí, kruhů pod očima a stresů, kterých má 

starosta z mého pohledu víc než dost. Měla jsem pocit, že mandátem, který mám, musím splnit 

úplně vše, co jste si kdy přáli, jak na poli práce pro obec, tak Vašich osobních problémů a 

žádostí, kterých bylo za ty roky nepočitatelně. Chtěla jsem Vám vždy pomoct, vrátit Vás zpět 

do pohodových dnů, aby Vám bylo lépe a spadla z Vás určitá starost, kterou jsem pomohla 

vyřešit, částečně si ji naložit na svá bedra, kdy jsem měla pocit, že unesou více než v dané 

chvíli ta Vaše. Celková práce pro obec je nesmírně rozmanitá po všech směrech. Nikdy není 

hotovo, nikdy jsem nevěděla, co mě čeká druhý den, nikdy nejste zcela připraveni na nové 

úkoly, které v sobě skrývaly mnohá úskalí. Přesto přese všechno se mi dařilo pracovat tak, 

že výsledky byly vidět a Vaše podpora byla tak velká, že to všechno prostě stálo za to. 

Nicméně, jsem týmový hráč a bez týmu, který jsem po ta celá léta měla, by se mi nepodařilo 

zrealizovat spoustu pěkných akcí, investic, služeb, novinek, zajímavostí, díky kterým naše obec 

vzkvétá. Záměrně nebudu všechny ty, kteří se se mnou na tomto nelehkém úkolu podíleli 

vyjmenovávat, protože bych pak byla děsně nešťastná, kdybych snad byť na jednoho z Vás 

zapomněla. Takže Vám všem nesmírně děkuji za ochotu a chuť se mnou spolupracovat. A že ta 

spolupráce byla víc než skvělá, to mohu ze srdce říct. Děkuji za Vaši pomoc, tiché zavření 

dveří, když jste na mě poznali, že jsem vzteklá (a to já taky umím 😊), za to, že jste mě uměli 

přečíst a věděli jste, že moje vrásky na čele jsou z přemíry práce a ne proto, že bych se na Vás 

zlobila nebo se Vás nechtěla zeptat, jaký jste měli víkend a zda je Vám dobře na světě. 

Všechna zastupitelstva, se kterými jsem spolupracovala, byla úžasná. Nesmírně si vážím toho, 

že jsme se nikdy nedohadovali a nehádali kvůli politické příslušnosti nebo proto, že by měl 

někdo pocit, že si chce zrovna teď něco vydupat ze země, protože je přesvědčen o svém 

správném názoru. Zvýšený hlas z jednání se ozýval jen tehdy, kdy jsem řekla, ne, zakouřit 

si nepůjdete, protože máme ještě spoustu bodů, které musíme projednat. Ta kultivovanost při 

jednáních a racionalita byla tak hustá, že by se dala krájet. Byli jsme jedna z mála obcí, která 

měla naprosto nekonfliktní zastupitelská jednání, sice plná dotazů, názorů a myšlenek, ale 

vždy ku prospěchu obce. Nemohu se nezmínit o důvěře. To, jak jste mi důvěřovali, pro mě bylo 

nadpozemské. Doslova jsem se vytahovala před kolegy, že mám kolem sebe lidi, kteří mi 



naprosto důvěřují. Možná tomu nebudete věřit, ale ta Vaše důvěra byla pro mě tak obrovským 

zadostiučiněním, že jsem byla víc než pyšná na to, že se nemusím zdržovat tím, zda mi věříte či 

nikoliv. Tento odraz obrazu důvěry a vzájemné spolupráce byl tak jedinečný, že bych ho 

mohla napříště vyučovat. Hovořím o převážné většině Vás občanů, kteří jste mi fandili, 

podporovali mě, povzbuzovali, vynadali mi, když jsem se „hroutila“ nad pro Vás 

banálnostmi. Marcelo? Přestaň, to, co teď řešíš je nic, proti tomu, když jsi při starostování 

studovala, rekonstruovala kulturák, řešila pro něj vyšší investice než ty, které byly dotačně 

rozhodnuty. Tak se srovnej. A já se srovnala. Vždycky, protože jinak by to ani nešlo. Naopak i 

já Vám věřila, že to se mnou myslíte přesně tak srdečně, jak mi to říkáte, jak mi radíte a 

pomáháte. Ne ne, nepřestávejte číst, já ještě nejsem u konce. Víte co to je dvacet let? 😊 Kus 

života. Ohromný kus života, který jsem věnovala obci a obec mně. To, co jsem mohla prožít je 

nezapomenutelné, obohacující a na to se NIKDY nedá zapomenout a já taky nikdy 

nezapomenu. Žiju tady moc ráda, moc ráda Vám špízuju zahrádky, moc ráda se Vámi 

inspiruji, občas civím s pootevřenou pusou, co jste i Vy všechno ve svých životech dokázali, 

prožili, přežili, a přesto jste se vždycky zvedli a šli dál. Klidně i s úsměvem. I nadále tady 

s Vámi budu žít, smát se, klanět se Vašim úspěchům a klidně Vás obejmu, když o to budete stát 

a budete to potřebovat. Už jen jako Marcela Novotná, trvale žijící občanka, ne jako starostka, 

ale tím se vůbec nic nemění. Budu to pořád já.  

 

Nemohu opomenout svoji rodinu. Bez ní by to jednoduše nešlo. To sdílení všeho, co se mnou 

prožívala by bylo na knihu, třeba jim ji jednou napíšu, a to bude počteníčko 😊 Třeba se 

dostane i do naší místní hezké knihovny a bude o ni rvačka. Ne, teď už opravdu žertuju. Jen 

chci v posledních řádcích napsat, že její podpora byla víc než krása nesmírná, neutichající, 

srdečná, obrovitě trpělivá, milující. Byla vždy připravena tady a teď pro mě být, a to v časech 

veselých, emočních i těch někdy opravdu hodně složitých. Jejich podpora byla nikdy nekončící 

a za to jim z celého srdce děkuji… 

 

Milí občané, přeji Vám, aby se Vám v dalších dnech, které budou ekonomicky nelehké dařilo 

co nejlíp, aby se Vám v naší malebné obci co nejpříjemněji žilo a abyste se těšili dobrému 

zdraví a taky Vám přeji kopu štěstí.  Nově zvoleným zastupitelům pak přeji hodně úspěchů při 

jejich práci pro obec, spoustu spokojených občanů a co nejméně starostí. 

 

Děkuji… 

 

PS: Byla to s Vámi se všemi neskutečná jízda! 😉🙃  

 

        Marcela Novotná  

 

 



Usnesení z 28. veřejného zasedání Zastupitelstva obce, 

které se konalo dne 12. září 2022 
 

přítomno: 5 členů ZO  

omluveni: Pícha Tomáš, Sedláček Pavel                    2 občané 

zasedání řídila: Bc. Marcela Novotná 

zapsala: Adéla Kindermannová 

ověřovatelé zápisu: Sedláček Pavel, Nešlehová Lenka 

Průběh jednání:               hlasování - pro:proti:zdržel se 

1. ZO schvaluje program. 5:0:0 

2. Kontrola minulého usnesení – bez připomínek.  

3. ZO souhlasí s prodejem pozemku p.č. 669 v k.ú. Nový Oldřichov žadateli panu 

J. K., bytem Nový Oldřichov č.p. 141. Cena 350,- Kč/m2, žadatel zajistí sepsání 

kupní smlouvy na vlastní náklady. ZO souhlasí se splátkami prodeje v tomto 

znění: První splátka ve výši 500 tis. Kč bude uhrazena nejpozději do 03/2023, 

druhá splátka ve výši 500 tis. Kč bude uhrazena nejpozději do 12/2023, třetí 

splátka ve výši 548. 050,- Kč bude uhrazena nejpozději do 30.6.2024. Poté bude 

smět žadatel podat návrh na vklad na katastrální úřad. 

5:0:0 

4. ZO souhlasí s prodejem části pozemku p.č. 567 v k.ú. Nový Oldřichov 

dle předloženého návrhu žadatelce paní L. P., bytem Školní 1431, Děčín. Cena 

350,- Kč/m2, žadatelka zajistí sepsání kupní smlouvy a geometrické odměření 

na vlastní náklady. 

5:0:0 

5. ZO souhlasí s prodejem pozemku p.č. 753 v k.ú. Mistrovice u Nového 

Oldřichova dle předloženého návrhu žadatelce paní J. K., bytem Mistrovice 25, 

Nový Oldřichov.  

Cena 350,- Kč/m2, žadatelka zajistí sepsání kupní smlouvy na vlastní náklady. 

5:0:0 

6. ZO souhlasí s prodejem pozemku p.č. 512 v k.ú. Mistrovice u Nového 

Oldřichova žadateli panu V. G., bytem Volfartice 54, Volfartice. Cena 100,- 

Kč/m2, žadatel zajistí sepsání kupní smlouvy na vlastní náklady. 

5:0:0 

7. ZO souhlasí se znovuobnovením pronájmu pozemku p.č. 379 v k.ú. Mistrovice 

u Nového Oldřichova – hasičská nádrž, panu M.S. 

5:0:0 

8. ZO schvaluje Dodatek ke Smlouvě o dílo s firmou Tomáš Hlaváček pro akci 

Rekonstrukce kostela Povýšení sv. Kříže dle předloženého návrhu. 

5:0:0 

9. ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístnění stavby  - inženýrské sítě k pozemku p.č. 591 v k.ú. Nový Oldřichov 

dle předloženého návrhu. Smlouva nenahrazuje Rozhodnutí o zvláštním užívání 

komunikace. 

5:0:0 

10. ZO schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu 

o umístnění staveb  - inženýrské sítě k pozemkům  p.č. 99, 688, 697 a 702 v k.ú. 

Mistrovice u Nového Oldřichova dle předloženého návrhu. Smlouva 

nenahrazuje Rozhodnutí o zvláštním užívání komunikace. 

5:0:0 

11. ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2022, kdy se příjmy navyšují o částku 4. 

095 768,40 Kč a výdaje se navyšují o částku 4. 062 695,- Kč 

5:0:0 

12. ZO souhlasí s objednávkou pro Střední uměleckoprůmyslovou školu sklářskou - 

výrobu číslic na ciferník kotelních hodin Kostela Povýšení sv. Kříže. Celková 

cena 54.000,- Kč vč. DPH. 

5:0:0 

13. ZO souhlasí s cenovou nabídkou inženýrsko-projekčních prací na akci Oprava 

mostu M-02, Nový Oldřichov dle předložené nabídky. 

5:0:0 

14. ZO schvaluje žádost v rámci vyhlášeného Programu pro poskytování dotací 

na podporu výstavby domovních čistíren odpadních vod v obci Nový Oldřichov 

5:0:0 



– V. Výzva pro žadatele: 

- K. a M.Š., nemovitost č.p. 205 - Nový Oldřichov, podpora ve výši 80.000,- 

Kč. 

S žadateli bude sepsána Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu 

obce Nový Oldřichov na podporu výstavby domovních čistíren odpadních vod.  

15. ZO souhlasí s navýšením rozpočtu pro Centrum pro vzdělávání a kulturu 

ve výši 200. 000,- Kč na základě žádosti Centra pro vzdělávání a kulturu. 

Dle žádosti se jedná o nezbytné náklady k provozu Centra, nutných oprav, 

navýšení energií, navýšení mzdových nákladů a jeho vybavení. 

5:0:0 

16. ZO schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene a dohodu o umístnění stavby  

- inženýrské sítě k pozemku p.č. 45/2 v k.ú. Nový Oldřichov dle předloženého 

návrhu. Smlouva nenahrazuje Rozhodnutí o zvláštním užívání komunikace. 

5:0:0 

17. ZO souhlasí s ukončením nájemní smlouvy na byt v hasičské zbrojnici čp. 177 

Mistrovice, Nový Oldřichov k 30.9.2022. Kontrolní výbor protokolárně byt 

přebere. ZO na svém veřejném zasedání vyhlásí výběrové řízení na pronájem 

bytu dle podmínek, které stanoví.    

5:0:0 

18. ZO schvaluje usnesení. 5:0:0 

19. ZO schvaluje program. 5:0:0 
Poznámka: Zveřejněna je upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 
zveřejňovaných osobních údajů podle zákona 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů v platném 
znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 
zřízení), k nahlédnutí na sekretariátu OÚ 

 

JMÉNO ULICE PO NAŠÍ OBCI 
Kam až se dostal náš Nový Oldřichov?  V Ďáblicích je po něm pojmenována jedna ulice. 

Celý sever Prahy má ulice podle měst a obcí Severních Čech, přímo v Ďáblicích je např. ul. 

Šenovská, Hřenská, Zákupská a vyšlo i na naši obec. O názvu rozhoduje magistrát v Praze.  

 

 

 

 

 

 

Tuto milou 

zajímavost nám 

poslala paní, která 

v naší obci žila. 

Nyní bydlí 

v Ďáblicích, a tak je 

s naší obcí stále 

propojená.  

 

Děkujeme za 

informaci.  

 

 

 



VOLBY 
Volby do zastupitelstva obce se konaly 23. – 24.9.2022 a do zastupitelstva naší obce 

kandidovali a byli zvoleni níže uvedení kandidáti.  

Blahopřeji zvoleným zastupitelům do zastupitelstva naší obce, děkuji voličům, kteří je přišli 

podpořit, protože bez voličů a kandidátů by naše obec nemohla nadále plnohodnotně 

fungovat. Velmi děkuji volební komisi za bezproblémový průběh voleb, kterých se ujala se vší 

zodpovědností. 

 

1. 

Marie Hladíková 

Pořadí na kandidátce: 8   123 hlasů 

2. 

Hana Riantová 

Pořadí na kandidátce: 4   116 hlasů 

3. 

Pavel Sedláček 

Pořadí na kandidátce: 3   113 hlasů 

4. 

Mgr. et Mgr. Pavlína Burdová 

Pořadí na kandidátce: 2   109 hlasů 

5. 

Dagmar Edelmannová 

Pořadí na kandidátce: 7   108 hlasů 

6. 

Miroslav Pták 

Pořadí na kandidátce: 9   105 hlasů 

7. 

Lenka Nešlehová 

Pořadí na kandidátce: 1   100 hlasů 

8. 

Tomáš Pícha 

Pořadí na kandidátce: 5   97 hlasů 

9. 

Jan Burda 

Pořadí na kandidátce: 6   94 hlasů 

 

 

 

 

 

 

 

 

Voliči 

v seznamu 

Vydané 

obálky 

Volební 

účast v % 

Odevzdané 

obálky 

Platné 

hlasy 

618 178 28,80 178 965 



HASIČSKÁ FONTÁNA 
Naši hasiči měli v létě hodně rušno. Kromě mnoha zásahů, které měli, se zúčastnili pomoci 

v Českém Švýcarsku při hašení národního parku v Hřensku a mimo to se účastnili mnoha 

hasičských fontán všude v okolí. To, že se jim fontány povedly, deklaruje i velké poděkování.  

 

 

 

 



Školní novinky 
 

První polonina září 2022: přivítali jsme 

spolu s paní starostkou nové prvňáčky. 

A už se pilně učíme: kde jsme byli 

o prázdninách, co si pamatujeme 

z loňska.  

 

 

 

 

 

Povídáme si, na co se těšíme letos. Prvňáci jsou 

šikovní, jenom se velmi divili, že se za dva dny 

ještě nenaučili číst, mají vysoká očekávání . 

Ve školce jsme přivítali mnoho nových kamarádů, 

většina jsou opravdu "prťavky", ale moc se snaží. 

A máme pro ně hodnou chůvu, naší novou posilu 

paní Kubincovou.  

Jinak jsme zůstali všichni zaměstnanci v loňském 

složení.  

 

V družině se radujeme, že se zase 

potkáváme a společně řádíme. Hned se 

nám rozjely i kroužky: keramika I. i II., 

sportovní, badatelský, čtenářský, 

logopedický a angličtina pro školku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Na školní minizahrádce jsme sklidili brambory a také 

si je hodili na gril a připravili si výborný oběd.    

 

 

A teď už jsme na adaptačním kurzu  

       ve Sloupu v Čechách. A o tom zase až příště  



JÍZDNÍ ŘÁDY 

Změny jízdních řádů pro rok 2023 najdete na odkaze: 

https://new.iidol.cz/aktuality/navrhy-jizdnich-radu-pro-obdobi-2022-2023/ 

Připomínky k návrhům info@korid.cz, nebo písemně (KORID LK, U Jezu 642/2a, 461 80 

Liberec).  

Termín? Do 15.10.2022 

 

KULTURNÍ KALENDÁŘ V OBCI 

 
 
DROBEK Z KNIHOVNY 
Pan učitel JAN ŽÁK neměl vůbec lehkou práci. Polovina českých dětí vůbec česky nemluvila, 
ostatní mluvily špatně …. Tak je nejprve učil mluvit česky a pak teprve číst a psát. Na konci 
školního roku 1919/20 již všechny děti plynule mluvily česky. V dalším roce se snažil o 
zavedení činné školy. Po zvládnutí mateřského jazyka začal pan učitel věnovat 
velkou pozornost vlastivědě a dějepisu. Často spojoval teorii s vycházkami do 
širokého okolí. Vyučování doplnila výroba Alšova loutkového divadla – chlapci 
vyrobili kulisy, děvčata oblékla polotovary loutek. První představení KAŠPÁREK 
V PEKLE  se konalo 20.12.1920.  

 
Z naší krásné knihy KDYSI MISTROVICE, DNES NOVÝ OLDŘICHOV                            

  pro Vás vybrala knihovnice Irena Pokorná 
 

 

Datum Název akce Pořadatel 

14.10.2022 Stezka odvahy Unie rodičů a přátel 

školy 

29.10.2022 Posezení se seniory ČZS  

Nový Oldřichov 

4.11.2022 Halloween Unie rodičů a přátel 

školy 

10.12.2022 Posezení se seniory ČZS  

Nový Oldřichov 

10.12.2022 Mikulášský karneval s nadílkou Unie rodičů a přátel 

školy 

https://new.iidol.cz/aktuality/navrhy-jizdnich-radu-pro-obdobi-2022-2023/


Poděkování - ČZS Nový Oldřichov 
 

„Touto cestou bych chtěla poděkovat mým děvčatům 

a našemu jedinému chlapci, za každé naše společné setkání, 
které je pro mě vždy příjemně stráveným časem a pohonem 

pro naše další setkání.“ 

                                                                            Jiřka Píchová 

 
 
 

 

.. a níže přikládám slíbený recept  

 

JABLEČNÝ ŘEZ 
Těsto: 

 500g polohrubé mouky 

 100 g cukr moučka 

 250 g másla 

 2-3 lžíce mléka 

 prášek do pečiva 

  

Jablečná náplň: 

 1 kg strouhaných jablek 

 100g cukr krupice 

 vanilkový cukr 

 vanilkový pudink 

 špetka skořice 

 

 

 

 

POSTUP: 

z těsta si uděláme dva pláty a vrstvíme: těsto – náplň – těsto  

pečeme na 180 stupňů cca 45 minut 



                 USTAVUJÍCÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
Ustavující zasedání Zastupitelstva obce bude dle zákona o obcích oznámeno 

elektronicky na webových stránkách, fyzicky na úřední desce a plakátovacích 

plochách. Čekáme na uplynutí zákonné lhůty, zda byl či nebyl podán návrh 

soudu na neplatnost voleb nebo hlasování.  

 
OPRAVA MOSTU 

Konečně obec získala všechna platná povolení k opravě mostu. Přípravné armaturní práce 

firma ZEPS započala včetně dalších nutných prací, které budou k fyzickému rozbourání mostu 

nezbytně nutné. 

 

Pokud by kdokoliv z těch, kteří jsou v příjezdu ke své nemovitosti omezeni, potřeboval přejet 

přes most, přivézt si uhlí, dřevo apod., obraťte se na obecní úřad, s projektantkou přejezd 

vyřešíme. Nemějte prosím s tímto požadavkem problém. Jsme si vědomi toho, že uzavírka 

mostu je nepříjemná záležitost, která je pro Vás komplikací. Bohužel nebylo možné 

záležitosti kolem mostu vyřešit dříve, nebylo to v rukách obce, která by mohla úřední 

rozhodnutí řešit v rámci své působnosti.  

                           
 

 

MILOSTIVÉ LÉTO  



Bor 



              Srdečně Vás zveme  

      na 

POSEZENÍ SE SENIORY,  

které se koná v sobotu 29.10.2022  v klubovně ČZS od 18:00 hodin.  

Přijďte strávit příjemný podvečer s harmonikou pana Herzoga.  

                                            Těšíme se na Vás členky ČZS 

 

 

 

 

 

              

 Srdečně Vás zveme  

      na 

POSEZENÍ SE SENIORY,  

které se koná v sobotu 10.12.2022  v klubovně ČZS od 18:00 hodin.  

Přijďte strávit příjemný podvečer s hudbou pana Kronavetra.  

                                            Těšíme se na Vás členky ČZS 



 
 

 



HLEDÁ SE!  
V pátek 16. září se nám někam zaběhla roční kočička ze zahrady 

rodinného domu v Novém Oldřichově Mistrovicích číslo popisné 

68 (u Vozábů) vedle restaurace Jitřenka. Je plachá a cizích lidí se 

bojí. Popis: štíhlé tělo, barva tmavá čokoláda se světle krémovými 

skvrnami, špička jejího ocásku má světle krémovou barvu. Pokud 

jste ji viděli na vaší zahradě nebo kdekoliv jinde, dejte nám to 

prosím vědět na tel. 724 156 384. Moc děkujeme. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



                  V měsíci ŘÍJNU významná jubilea slaví: 
 

Píchová Ilona                   75 let 
Heller Harry       70 let 
Krausová Jaroslava        70 let  

 

Srdečně blahopřejeme 

 

Kontaktní údaje obecního úřadu 

telefon:  487 767 220 

mobil – místostarostka obce:  736 753 752, mobil – úřednice:  730 145 208 

www stránky: www.obecnovyoldrichov.cz                               e-mail: uradoldrichov@seznam.cz  

ID datové schránky: kgfaudp 

bankovní spojení: 0903288359/0800 ČS, a.s. Česká Lípa 
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